
Besökarutvärdering Saco Studentmässa 2023 
i Malmö
Enkätnamn Besökarutvärdering Saco Studentmässa 2023 i Malmö
Antal respondenter 126
Urval Alla
Frågor 2 I vilken egenskap besöker du mässan?

3 Du är
4 Varifrån kommer du?
5 Hade du tänkt läsa vidare (någon gång, inte nödvändigtvis direkt 
efter gymnasiet) innan du besökte mässan?
6 Om ja, vad är det främsta skälet? (ett val)
7 Du svarade att du inte hade tänkt plugga vidare innan 
mässbesöket, har du ändrat uppfattning?
8 Var hittar du mest inspiration och fakta till ditt studieval? (välj 
högst 3 alternativ)
9 Fick du någon förberedande information i skolan innan 
mässbesöket?
10 Gjorde du själv någon förberedelse/planering inför 
mässbesöket, som att gå igenom vilka utställare du skulle besöka 
och vilka seminarier du ville gå på?
11 Hur förberedde du dig inför mässbesöket? (du kan välja flera 
alternativ)
12 Vad tyckte du om den digitala mässguiden Sacomässan.se?
13 Hade du kontakt med något av Sacos förbund som fanns 
tillsammans med Saco på Torget? 
14 Anser du att Sacoförbunden är experter på sina yrkes- och 
utbildningsområden?
15 Blev du intresserad av någon ny utbildning eller något nytt yrke 
under mässbesöket?
16 Hur många seminarier var du på?
17 Du svarade att du inte besökte något seminarium. Vad berodde 
det på?
18 Tog du emot broschyrer och flyers från utställare?
19 Du svarade att du tog emot trycksaker från utställarna. Fick du 
med dig dessa hem?
20 Vad tyckte du var mest intressant under mässbesöket? Det kan 
t.ex. vara en utställare eller seminarium.
21 Hur länge var du på mässan?
22 Hur värdefullt var mässbesöket för dig?
23 Har du några förbättringstips till oss?  Bästa tipsen belönas med 
biocheckar. 
24 Funderar du på att följa upp dina intryck från mässbesöket på 
den digitala studentmässan  som går live på Sacomässan.se 5 
februari? Den har öppet 9-16.



Fråga 2

I vilken egenskap besöker du mässan?

Öppna svar-Annat, nämligen (1)
 Student ambassadör

Fråga 3

Du är



Fråga 4

Varifrån kommer du?

Öppna svar-Annat, nämligen (1)
 Stockholm 

Fråga 5

Hade du tänkt läsa vidare (någon gång, inte nödvändigtvis direkt efter gymnasiet) 
innan du besökte mässan?



Fråga 6

Om ja, vad är det främsta skälet? (ett val)

Öppna svar-Annat, nämligen (4)
 Kunskap
 Det är bekvämt att veta att jag ska göra något (studera) istället för att gå ut på arbetsmarknaden som är rätt så 

osäker.
 Vill göra samhället bättre
 För att utvecklas som människa och lära mig saker.

Fråga 7

Du svarade att du inte hade tänkt plugga vidare innan mässbesöket, har du ändrat 
uppfattning?



Fråga 8

Var hittar du mest inspiration och fakta till ditt studieval? (välj högst 3 alternativ)

Fråga 9

Fick du någon förberedande information i skolan innan mässbesöket?
 Alltså inte bara hur man kommer åt biljetten, utan om vad man kan göra på mässan och hur man kan förbereda 
mässbesöket.



Fråga 10

Gjorde du själv någon förberedelse/planering inför mässbesöket, som att gå igenom 
vilka utställare du skulle besöka och vilka seminarier du ville gå på?

Fråga 11

Hur förberedde du dig inför mässbesöket? (du kan välja flera alternativ)

Fråga 12.1 Vad tyckte du om den digitala mässguiden Sacomässan.se?

Biljettfunktionen





Fråga 12.2 Vad tyckte du om den digitala mässguiden Sacomässan.se?

Innehåll - mässinformationen



Fråga 12.3 Vad tyckte du om den digitala mässguiden Sacomässan.se?

Den interaktiva mässkartan



Fråga 12.4 Vad tyckte du om den digitala mässguiden Sacomässan.se?

Favoriter & mässplan på MIn sida



Fråga 12.5 Vad tyckte du om den digitala mässguiden Sacomässan.se?

Anteckningsfunktionen på Favoriter & mässplan

Fråga 13

Hade du kontakt med något av Sacos förbund som fanns tillsammans med Saco på 
Torget? 
Den stora ytan där även Studievägledningen fanns.  Sacoförbunden stod i torgstånd nära Sacos kaffebar och svarade 
på frågor om yrken 

Fråga 14

Anser du att Sacoförbunden är experter på sina yrkes- och utbildningsområden?



Kommentarer (2)
 Den kunde det mesta om allt och om där fanns något dem inte hade 100% koll på hänvisade dem till en kollega 

som hade koll.
 Det var ett oerhört lärorikt samtal. 

Fråga 15

Blev du intresserad av någon ny utbildning eller något nytt yrke under mässbesöket?

Öppna svar-Ja, nämligen (18)
 SiS och socionom
 Djurpsykologi, djursjukskötare
 Biomedicinska analytiker 
 Läkar
 Au Pair samt att studera utomlands!
 De med mer ekonomisk inriktning 
 Polisen
 bth



 Tandläkarprogrammet
 Litteraturvetare
 Göteborgs universitet 
 Läkareprogram
 civilingenjör 
 Polis
 Polisutbildningen på Malmö universitet
 Läkare
 Folkhögskola 
 rymdteknik

Fråga 16

Hur många seminarier var du på?

Fråga 17

Du svarade att du inte besökte något seminarium. Vad berodde det på?



Fråga 18

Tog du emot broschyrer och flyers från utställare?

Fråga 19

Du svarade att du tog emot trycksaker från utställarna. Fick du med dig dessa hem?



Fråga 20

Vad tyckte du var mest intressant under mässbesöket? Det kan t.ex. vara en utställare 
eller seminarium.

Svarsvärden (44)
 Gratis sakerna man fick :D
 LTH seminarium
 Inget särskilt
 Luleås universitet 
 Lund
 Jag tyckte att utställarna var mest intressanta då de bidrog med direkt hjälp och kunde svara på alla frågor jag 

hade.
 Helhetsintrycket av att det finns så mycket att välja mellan som jag inte ens kände till tidigare. 
 Att gå runt och titta på allt, speciellt chalmers
 Att många nya utställare var där som inte var där förra året som SLU.
 Kan få veta om nya information och nya vägar att studera.
 Att det fanns så mycket man blev intresserad av
 Människorna som var vid utställningen. Förklarade bra och svarade på frågor. Interaktiv aktiviteter var roligt
 Att få prata med utställarna och lära mig nya saker
 Allt var typ intressant med bra information
 Utställarna
 Seminariumet från Blueberry var väldigt intressanta!!
 Utställare, mycket lärorik fakta som sagt om olika yrken, yrkesprogram och så vidare. Mycket nöjd, nu efter 

besöket. Tack verkligen!
 Utställarna 
 Polisens interagerande stationer
 Det fanns mass val runt och det gör så jag tänker mer på framtiden
 Försvarsmakten och Nordic invasion
 Tyckte allt var intressant, kan inte nämna en specifik! Gillade kultur delen extra dock
 När man fick fråga frågor
 utställarna
 BTHs föreläsare
 Jag tyckte att det otroligt upplysande. Man fick massa ny information och personligen lärde jag mig mycket. 

Personerna som jag pratat med har varit till stor hjälp. Alla var så himla snälla och svarade på alla frågor så bra 
de bara kunde. 

 Alla olika utställare som sålde in sina individuella utbildningar
 Jag tyckte att det var intressant att man får information om inriktningar i universitet 
 Att man fick ställa hur många frågor som helst och få vidare svar. Mycket hjälpsamt!
 Att se alla olika utställningar 
 Allt 
 Polis seminariumet och alla som ställde ut
 Väldigt bra och hjälpte mig jättemycket med att välja en val i framtiden
 personalen 



 Vet ej
 Polisen eller militören
 Lunds universitet, både seminarium och utställare 
 Alla seminarium var väldigt givande
 Två poliser som berättade om deras yrke och vad det innebär, på ytan för Malmö universitet
 Allt 
 Lunds universitet 
 Engagerade personer 
 Alla utställare som man kunde prata med
 Hur pass bra utställarna utnyttjade arean för att locka oss. Skärmar, exemplarer, aktiviteter och annat är bra för 

att bryta isen och öka engagemang och diskussioner

Fråga 21

Hur länge var du på mässan?

Fråga 22

Hur värdefullt var mässbesöket för dig?



Kommentarer (5)
 Öppnade nya tankar om studier och karriärval. 
 Hjälper mig i mitt val av studier
 Gav mig mer information kring de alternativ jag funderar på efter studievalet!! 
 Jag fick en bättre överblick över vilka olika typer av utbildningar och universitet framförallt som det faktiskt 

finns att välja på! :)
 Roligt och se vad utställarna erbjöd, men tyvärr har jag inte möjlighet att utforska universitet utanför skåne 

eller Sverige. Hade önskat det. 

Fråga 23

Har du några förbättringstips till oss?  Bästa tipsen belönas med biocheckar. 
För att kunna skicka biocheckar till dig behöver vi din epostadress. Skriv in den efter ditt tips, vi kan inte koppla 
den till dina övriga svar och kommer inte att dela den med någon annan. Adressen raderas så snart vi har 
sammanställt resultaten av utvärderingen.

Svarsvärden (38)
 Ni borde ta bort biljettsystemet. Några av mina klasskamrater kunde inte komma in pga de saknade biljett och 

visste inte att man behövde registrera sig
 Det som gjorde att mässan inte var så bra var bland annat att det fanns väldigt långa köer till att prata med 

utställare och människor kunde tränga sig. Ni kan försöka hitta ett sätt att ordna det mer så att det blir en 
bättre struktur.  Dessutom blev det så att utställarna hade inte rätt personer med sig. T.ex hade Göteborgs 

Universitet ingen från läkarprogrammet och Malmös Universitet ingen från tandläkarprogrammet. Det blev då 

att man stod länge i kö för att prata med någon och när det väl va ens tur blev det så att man blev besviken. Ni 
bör då ha en lista så att man vet om det i förväg. Det gjorde dessutom att man inte kunde få svar på alla sina 
frågor.  

 Gå in och kolla deras hemsida och läs på  Utblinkar20@skola.malmo.s 



 Visa lite tydligare på kartan var seminarium-salarna var och ropa ut typ fem minuter innan ett seminarium 
börjar så att man hinner hitta dit. Annars var det jättebra upplagt!

 Jag tyckte att mässan var väldigt bra och lärorik. Det enda jag kan tänka på att förbättra kanske är att spela 

någon musik i bakgrunden då många ungdomar anser att deras upplevelse förbättras när musik spelas 
samtidigt som de går runt på en mässa.  
 Tyckte mässan var så gott som perfekt upplagd, så har svårt att se vad som skulle kunna förbättras faktiskt.  
 Ha större skyltar ovanför varje utställare så man ser vart alla är, kanske ovanför väggarna vid utställarna kan 

man ha stora skyltar med vilka som är utställare just där. Ha kartorna och seminarieprogrammen i början av 
mässan istället för vid studievägledarna så man lätt kan hitta alla utställare.  Email: 

Jasmine.osterberg@icloud.com
 Nej, ingen särskild. Det var jätte bra studio mässan tror jag.
 Ordna så att till exempel utbildningar utomlands kan vara samlade i en avdelning. Liksom samla liknande 

kategorier som utställare har i en samlad område. Så att man inte behöver leta efter sina intressen när det 
redan finns allt i en plats, tematiska zoner. När det finns en massa kö eller folk omkring och väntar på att bli 

besvarade på sina frågor så kan man ha en liten skylt eller broshyr men Q&A med de vanligaste frågor så man 
inte behöver repetera frågor och svar.
 Flera personer på varje utställningar  Att ha flera sittplatser runt om i salen eftersom man ibland behövde vänta 

på till exempel en student och det är brist på platser och det blev så att man gav upp och behövde lämna och 
inte fick med sig svar på funderingarna man hade  Hatt ha flera vattenatationer :) det är ju bra att dricka vatten

 Nope!
 Tycker det var väldigt missledande på hemsidan när man kunde söka upp vissa utställare då ett flertal endast 

befann sig på t.ex. mässan i Stockholm men ej i Malmö! Måste bli tydligare vilka utställare som står var så att 
man inte tror fel från början. Annars var det en superbra mässa och tror verkligen att den bidrar med tips och 

råd till alla som besöker!   
 Allt var utmärkt.
 Tips 1: Erbjud en intressant utmaning eller tävling som inte bara är underhållande utan som också ger 

besökarna en chans att lära sig mer om era tjänster eller branschen.  Tips 2: Skapa interaktiva stationer eller 
aktiviteter som lockar besökare till er monter. Det kan vara allt från en tävling eller en quiz som relaterar till era 

tjänster eller branschen till en interaktiv skärm där besökare kan lära sig mer om era erbjudanden. Se till att er 
monter är visuellt tilltalande. Använd lite mer färgglada och attraktiva visuals för att dra uppmärksamhet.   

 Ett förbättringstips hade varit att ha vatten stationen nära Saco fikat då man blev snabbt törstig och inga 
muggar fanns vid vattenstationen eller sätta fler muggar vid vattnet. Även att ge en rättvist antal yta för varje 

utställare då det var väldigt trångt vid vissa utställare medan andra hade för mycket plats som Lunds 
universitet vilket förståeligt är populärt men har en lite för stor yta som andra utställare hade kunnat utnyttja. 

Även att ha lite synligare skyltar för vissa viktiga utställare som man inte var medveten om som då utställarna 
som hjälper med bostäder och bostadsköer för stundent lägenheter. Detta tror jag hade kunnat hjälpa så 

många studenter som mig själv. Något lätt att äta hade även varit toppen då många kom tidigt på morgonen 
och åt inget under hela dagen särskilt de som kommer resandes från andra städer. Detta är bra då vissa skolor 

erbjuder inte de besökande studenterna någon lunch eller matersättning.  
 Jag hade önskat att seminarierna var oftare då det inte passade mellan tiderna min skola var där och jag ville 

gärna lyssna på polisen



 Det är mest ljud nivån jag har själv känslighet till ljud så jag skulle vilja ha mer information om ljud nivån så jag 
skulle kunnat har förberett mig bättre 

 Fler utställare
 Bra med utrymme och luft.
 
 En interaktiv webbplats där man kan gå igenom olika utbildningar, videos som hjälpmedel och information om 

mässan.  
 Har ingen 
 Nej allt var bra

 inget 
 Vet ej
 Ja , Tydliggör målen för mässan. Är det att öka medvetenheten om olika yrken, främja utbildningar eller koppla 

samman studenter med arbetsgivare? Brett utbud:  Se till att mässan täcker ett brett spektrum av yrken och 
utbildningsmöjligheter för att tillgodose olika intressen. Deltagare:  Attrahera relevanta utställare, såsom 

arbetsgivare, universitet, högskolor, och branschorganisationer. Ju mer varierat utbud, desto mer givande för 
studenterna. Interaktivitet:  Skapa interaktiva montrar och aktiviteter för att engagera besökarna. Det kan vara 

workshops, demonstrationer eller möjligheter att prova på olika arbetsuppgifter. Informativa presentationer:  
Planera presentationer och föreläsningar om olika yrken och utbildningsvägar. Bjud in talare från olika sektorer 

för att ge en bredare insikt. Nätverkande:  Möjliggör nätverkande genom att erbjuda möjligheter för studenter 
att interagera med potentiella arbetsgivare och representanter från utbildningsinstitutioner. Karriärrådgivning:  

Erbjud karriärrådgivning och möjligheter till att diskutera karriärvägar med yrkesverksamma inom olika 
områden. Teknologi och innovation:  Integrera teknologi och innovation i mässan. Det kan vara virtual reality-

upplevelser, digitala presentationer eller andra moderna verktyg som speglar framtidens arbetsmiljöer. 
Marknadsföring:  Använd effektiv marknadsföring för att nå ut till målgruppen. Använd sociala medier, 

skolplattformar, affischer och andra kanaler för att sprida information. Feedbackmöjligheter:  Efter mässan, 
samla feedback från deltagarna för att utvärdera vad som fungerade bra och vad som kan förbättras till nästa 

gång. Uppföljning:  Efter mässan, skapa möjligheter för uppföljning. Det kan vara att erbjuda stöd i 
ansökningsprocessen eller arrangera följevenemang för att stödja studenternas karriärplaner.

 Jag tycker att sacomässan bör förbättra mässan genom att inreda fler interaktiva stånd där man kan uppleva 
ett visst yrke eller utbildning, ett exempel på detta kan vara brandmans övningen eller båten man kunde styra  

Hama.esmail321@gmail.com
 Allting var perfekt
 Någonting som jag hade tyckt höjt upplevelsen och nog ökat intresset hos många besökare, är om varje 

utställare hade haft sin egen skärm med någon typ av inspirerande reklamfilm.  
 Tycker ni gjorde allt bra. Allt var perfekt.
 Allt var toppklart.
 Roligare koncept, det blev lite tråkigt efter ett tag. Personer som inte vet vad dom vill göra kan jag tänka mig 

tyckte de va jobbigt att gå fram till olika ställen. Även att man skulle förberett frågor innan. Kankse fråga 
tävlingar hade gjort de roligare



 Kunde varit lite mindre stökigt då det lätt kunde bli för mycket och man kunde tappa bort sig och det blev för 
rörigt. Någon mer ordning kunde det ha varit. Man hade kunnat anlägga så endast ett visst antal skolor eller en 

skola kunde besöka i taget då det hade underlättat massor. 
 Nja, jag föredrar ingengörlinjerna. Tyvärr var de föreläsningar mycket allmänna så jag tyckte inte att det var 

värt att lyssna på dem med tanke på tiden. Hade gärna besökt en Saco mässa specifikt för ingengörer och R&D

Fråga 24

Funderar du på att följa upp dina intryck från mässbesöket på den digitala 
studentmässan  som går live på Sacomässan.se 5 februari? Den har öppet 9-16.


